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   Zápisnica  

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

Obce Nižná Kamenica,  

konaného dňa 16.08.2023 

___________________________________________________________________________ 
 

 

Prítomní: viď. Príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

 

Program : 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania OZ 

4. Kontrola uznesení 

5. Schválenie VZN o určení školského obvodu 

6. Oprava cesty ku Vyšnej Kamenici – krízový stav 

7. Čerpanie rezervného fondu na krízový stav – oprava cesty VK 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

 

Rokovanie OZ otvorila Mgr. Daniela Lukačová, starostka obce. Privítala všetkých prítomných 

a skonštatovala, že z počtu poslancov 7 sú prítomní 4 poslanci a OZ je uznášaniaschopné.  

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce určila zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Zapisovateľ: Magdaléna Štibriková 

Overovatelia zápisnice : Jana Gamrátová, Marek Petra 

 

 

3. Schválenie programu rokovania OZ 

 

Starostka obce predložila program zasadnutia, poslanci program rokovania súhlasne schválili. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 
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s c h v a ľ u j e  

program rokovania. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Marek Petra, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Monika Opiňárová, Pavol Tóth 

 

4. Kontrola uznesení 

 

Pri kontrole uznesení starostka skonštatovala, že uznesenia prijaté na poslednom zasadnutí 

OZ boli splnené a niektoré sú v riešení. 

Uz. č.48 – k 30.6.2023 prevedené na rezervný fond 

Uz. č.49 – rozpočet – splnené 

Uz. č.50, 51 – splnené 

Uz. č.52 – čistenie Vargovej doliny sa už postupne deje - p. Veliký 

Uz. č.53,54 – splnené 

Uz. č.55 – projekt MIRRI v sume 450 tis. podaný 

- Zriadenie vecného bremena zaslané 

- Jahodkovo dokončené 

- Parcely zahrnuté v úz. pláne – Ing. Marek 

- Ing. Tomková pracuje na projekte 

- Práce naviac na projekte peší chodník zaplatené podľa zmlúv 30.6.2023 

- Pokračovanie chodníka - RAPAL s.r.o – dokončené, zaplatené 

- Projekt. dokumentácia  peší chodník -  Južná strana – zmena dodávateľa kvôli 

navýšeniu ceny, Ing. Mitro nám vypracuje proj. dokumentáciu v cenovej hladine 

1800,- € 

- Rozšírenie kanalizácie – Ing. Zembiak – navýšenie ceny cca o 600,- € kvôli rozšíreniu 

o územie Kertaľky    

Uz. č.56 – je v platnosti    

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

b e r i e   na  v e d o m i e   

kontrolu uznesení. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta,  Marek Petra, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Monika Opiňárová, Pavol Tóth 

 

 

5. Schválenie VZN o určení školského obvodu MŠ, ZŠ Nižná Kamenica 
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Návrh VZN o rozšírení školského obvodu MŠ a ZŠ Nižná Kamenica o obce Rankovce, 

Žirovce a Herľany bol OZ schválený a prijatý. 

  

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e     

VZN č. 1/2023 o určení školského obvodu pre Materskú školu Nižná Kamenica. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Marek Petra, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Monika Opiňárová, Pavol Tóth 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

VZN č. 2/2023 o určení školského obvodu pre Základnú školu Nižná Kamenica. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Marek Petra, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Monika Opiňárová, Pavol Tóth 

 

 

6. Oprava cesty ku Vyšnej Kamenici – krízový stav 

 

Pani starostka na žiadosti mnohých občanov upozornila, že cesta smer Vyšná Kamenica je 

v krízovom stave a informovala o cenách za tonu asfaltu – 130,-€, a o predpokladanom 

množstve spotreby 150 – 200 ton, tiež upozornila na nutnosť VO na materiál, práce budú 

urobené svojpomocne a spojené s vyčistením rigolov a vpustov. Vysvetlila možnosť 

financovania z rezervného fondu, do ktorého spadá aj riešenie kríz. stavu miestnej 

komunikácie. Poslanci rozobrali situáciu a prijali uznesenie jednohlasne. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 

s ch v a ľ u j e  

opravu miestnej komunikácie smerom ku Vyšnej Kamenici vo výške 130 € bez DPH za tonu 

asfaltu  z prostriedkov rezervného fondu ako krízový a mimoriadny stav núdze. 
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Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Marek Petra, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Monika Opiňárová, Pavol Tóth 

 

 

7. Čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu a úprava rozpočtu príjmové 

finančné operácie 

 

 

Poslanci schválili čerpanie prostriedkov z rezervného fondu na opravu cesty do Vyšnej 

Kamenice ako bolo navrhnuté pani starostkou. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici   

 

a./ s ch v a ľ u j e :  

čerpanie prostriedkov z rezervného fondu na havarijnú opravu miestnej komunikácie  

 

b./ s ch v a ľ u j e : rozpočtové opatrenie na tvorbu príjmovej časti finančných prostriedkov 

vo finančných operáciách rozpočtu na r 2023 v potrebnej výške 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Marek Petra, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Monika Opiňárová, Pavol Tóth, 

 

 

8. Rôzne 

  

Zrušenie plnej moci 

Pani starostka navrhla prijať uznesenie na zrušenie plnej moci pre Ing. Vladimíra Lukáča 

z firmy AKRIM spol. s.r.o. na nakladanie s pozemkami obce z 3.10.2008, čím ho poverila 

Ing. Jana Hruščáková, bývalá starostka obce. Menovaný mal plnú moc na nakladanie 

s obecnými pozemkami v časti obce Jahodkovo v plnom rozsahu. Poslanci návrh schválili 

a prijali uznesenie. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

 s ch v a ľ u j e  

zrušenie plnej moci na zastupovanie pre Ing. Vladimíra Lukáča z firmy AKRIM spol. s.r.o. 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, , Marek Petra, Gabriel Urban 

Proti -0- 



 

 

                                  

5 

 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Monika Opiňárová, Pavol Tóth 

Návrh na ocenenie občanov KSK 

Starostka obce informovala prítomných o možnosti navrhnúť na ocenenie KSK občanov, ktorí 

boli z dlhodobého hľadiska prínosom pre meno obce. Zazneli tieto mená: PaedDr. Jolana 

Janičkárová - kronika Mgr. Milan Veliký- farmár, Dr. Kondáš in memoriam - ZŠ, Milan 

Mičko - šľachtiteľ, Ladislav Ivanecký – športové výsledky   

  

Územný plán obce 

Starostka obce informovala o dodatočných žiadostiach k zmene územného plánu, ktoré boli 

prijaté bez navýšenia ceny za spracovanie Ing. Marekom. 

 

Oprava cesty okolo Pohorenca 

Starostka obce hovorila o potrebe opravy prelomenej cesty okolo Pohorenca a tiež o úprave 

rigolu medzi r. Vasilenko a r. V. Mičko, ktorú bude realizovať firma RAPAL s.r.o.  Poslanci 

súhlasili s opravou, všetci návrh schválili.    

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo v Nižnej Kamenici 

  

s ch v a ľ u j e  

a. Opravu cesty okolo Pohorenca - prelomená cesta v južnej časti bude osadená šachta  

a oprava cesty vo výške 9172,34 bez DPH cena celkom z rozpočtu firmou RAPAL 

s.r.o. 

b. Odvodnenie a úpravu rigolu medzi r.Vasilenko a V. Mičkom firmou RAPAL s.r.o. 

podľa predloženého rozpočtu vo výške  5 533,75 € bez DPH 

Hlasovanie : Mená poslancov OZ 

Za Jana Gamrátová, Peter Lacheta, Marek Petra, Gabriel Urban 

Proti -0- 

Nehlasoval -0- 

Neprítomný/í Ján Molitoris, Monika Opiňárová, Pavol Tóth, 

 

 

Regulácia vody od zberného dvora  

Poslanci navrhli umiestniť ,,zvodidlá“ na reguláciu vody, ktorá tečie od zberného dvora 

a nanáša hlinu na cestu a tiež navrhli opravu oporného múra pri potoku na ceste od Vyšnej 

Kamenice, ktorý narúšajú korene drevín. 

 

Výsadba stromov 

Pani starostka informovala o výreze stromov okolo cesty z Bidoviec a ako náhradu navrhla 

výsadbu lipy v katastri obce a brezy okolo potoka. 

 

Ulica pri Urbanových  

Poslanec Gabriel Urban hovoril o riešení potrieb ich ulice, ktoré chcú realizovať na vlastné 

náklady. 
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Drevo na kúrenie 

Drevo na kúrenie je prinesené  - 20 m3 obecný úrad,  

                                                  - 20 m3 škola 

 

Oprava kríža na starom cintoríne 

Starostka navrhla brigádu na jeseň 9, 10/2023 v spolupráci s klubom dôchodcov. Drevo 

preniesť ku škole, konáre zmulčovať a tiež opravu kríža na starom cintoríne pri Ekodvore 

s jeho zasvätením poslednú októbrovú nedeľu. 

 

Skládka konárov  

Oplotenie pozemku na regulovanú skládku konárov je v rozbehu, tabuľky pri Ekodvore sú 

osadené a pozemok pod napätím je vytýčený. 

 

Židovský cintorín  - oprava je rozpracovaná. 

 

Ďalej sa prejednalo: 

 

Pani starostka informovala poslancov OZ, že v škole bola vymenená časť odpadového 

potrubia, kvôli havarijnému stavu. 

 

Poslanci OZ navrhli vypracovať cenník prenájmu obrusov a dekorácie – treba naplánovať. 

 

Pani starostka informovala o hľadaní príčiny neopodstatnenej spotreby el. energie. 

 

Poslanec Peter Lacheta informoval o potrebe vyčistenia rigolu v Méneši oproti pána Bobaľa, 

kvôli zápachu odpad. vôd z čističiek. Ostatní poslanci navrhli jednotný postup miestnych 

obyvateľov – požiadať spoločne o vypratanie rigolov pred domom konkrétnych majiteľov. 

 

Poslanci navrhli napísať Výzvu na vypratanie obecného pozemku v lesíku pre pána Bobelu, 

ktorý bol v minulosti vyčistený.  

          

 

9. Záver 

 

Starostka obce poďakovala poslancom za účasť na zasadnutí. 

 

 

Zapísala: Magdaléna Štibriková 

 

 

Overovatelia: Jana Gamrátová  ..................................  

    

  Marek Petra   ..................................    


